
 

Landbrukskontoret for 
Austrheim, Fedje og Radøy  

 

 
Post 

 
Kontakt 

 
www.radoy.kommune.no 

 

postmottak@radoy.kommune.no 
Radøyvegen 1690, 5936 Manger 

Telefon  +47 56 34 90 00 
Telefaks +47 56 34 90 01 

Konto 3636 07 00776 
Org.nr. 954 748 634 

 

 
Christel Villanger Håland 
Kvistevegen 193 
5936 MANGER 
  

Referanser: Saksbehandlar: Dato: 

Dykkar:  Kristine Skaiaa Born 02.03.2015 
Vår: 15/193 - 15/2315 kristine.born@radoy.kommune.no  

 
 
 
 

Referat frå møte i Underutvalet for vilt og innlandsfisk den 
20.02.2015 

Deltakarar: 
Edgar Grindheim, Atle Lilletveit, Andrè Michelsen og Oddvar Stang 
Sekretær: Kristine Skaiaa Born 
Forfall: 
Ingvill Taule og  Christel Villanger Håland 
 

1. Inkalling 
Vara bør motta kopi av inkalling og kontaktes om ikkje medlemmer møter. Kristine skal ta kontakt 
med medlemmer som ikkje har svart på innkalling og kontakte vara ved behov.  

2. Viltfond 
Viltfondet har per 1.1.2015 kr. 354 616. 
Kristine syntes dette var en høy sum. Det er mye penger på viltfond fordi vi ikkje har vore del av 
Hordahjort prosjektet. Det kan betales ut mindre summer (jmf. Tidligere vedtak) til jaktprøver, 
premier ol. Viltfondet brukes stort sett på kurs for å heve kunnskapen hos lokale jegere, og dei som 
reiser på kurs skal dele kunnskapen lokalt. Det skal presenteres rekneskap for 2014 på årsmøte.  
Søknad om 15000kr til NINA-prosjektet «Utvikling av rømmningsvei for fiskeruser for å hindre 
bifangst av oter» ble enstemmig avvist. Diskusjonen rundt vedtaket trakk frem at det lokalt på 
Radøy ikkje er problematisk lite oter i faunaen og at ansvaret ligg hos produsentene for utstyret. 
Det bør fokuseres på å gi utstyrsprodusentene incentiver til å lage betre løysinger fremfor 
forskningsprosjekt støttet av viltforvaltningen lokalt.   

3. Forvaltningsplan for gås 
Kristine presenterte søknad til fylkesmannen og tanker rundt prosjektet. Det kom nyttige innspill på 
hvor problemet er lokalt støst og forlag om å se til de rullerende planene i trøndelag.  

4. Rovvilt 
a. Smårovviltkort 

Vi ønsker å opprette et system for å gjøre jakt på små rovvilt lettere ved å utvikle jaktkort 
for dette. Av praktiske grunner ønsker vi å henge dette på prosessen med en gåseplan.  

b. Regionalt skadefellingslag for rovvilt i Hordaland. 
Vi mangler litt informasjon om hvordan dette skal fungere og kva de har ansvar for.  
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Kristine skal høre med NJFF-Hordaland og finne ut kva vi mæ gjøre eller informere om i 
forhold til dette.  

5. Valleiarmøte 
Vi ønskjer å holde valdeiearmøte for valdeiearane i Radøy 20 mai.  
Her ser vi på kva vi vet om hjortestammen på Radøy (statestikk, vårteljing, sett hjort ol.) 
Vi ønsker og at Øystein Frotaule skal snakke litt om jaktledelse og inviterer Karstein Korneliusen til å 
si noko om ettersøk etter ny forskrift. 
Vi avtalte også å ta et lite møte i forkant om ettersøksparksis og evt lysutstyr.   

6. Vårteljing 
Kristine sjekker datoer og sender ut skjemar.  

7. Rutiner for ettesøk og fallvilt 
Kristine skal lage et skjema for å gjøre rapportering enklere og meir presis. Sender også ut info om 
kven som skal kontaktas til kommunen.  

8. Tyvjakt 
Vi ønsker å starte en prosess med lensman for å utvikle rutiner for kontroll ved jakt og tjuvjakt. Kva 
info ønsker politiet og kva bør dei sjekke når dei møter jegere? 
Kristine tar kontakt med politiet/lensmann og de andre kommunene. Ønskelig å arrangere et kurs 
for betjentene med Øystein Fortaule.  

9. Haustmøte 
Ønskje om at tema for haustmøte skal vere jakt og fiske som frilutfliv. Kristine tar kontakt med 
Espen Farstad (NJFF) og hører om han har tid/mulighet til å snakke litt om tema og evt. 
Ungdomsarbeid. Haustmøte finn sted ein ukedag i august. Vi ønskjer og å starte prosjekt med 
ungdomsarbeid. At nokre undommar får tilgang til jakt i etablerte lag og får vere med på jakt og dei 
erfaringene det gjer.  

10. Eventuelt 
a. Lakserømming 

Det var spørsmål om dei var kome til Radøy? Og om vi lokalt burde utvikle en beredskap? 
Kristine skal ta kontakt med Gry Walle hos fylkesmannen. 

b. Turstier 
Vi ønkjer å auke kunnskapen til turgåere om vilt og dyreliv. Det har vore ein utviking av 
meir sentrert friluftsliv og belastninga på enkelte områder vert stor. Kristine skal sjekke kva 
som er om hensyn til natur og dyreliv på informasjonsplakater og  brosjyrer. Vi hadde og 
endel spørsmål knytta til skogsbilveger og vedlikehald, bruken av bom/halvbom ol.  

 
 
Med helsing 
 

 

Kristine Skaiaa Born  
rådgjevar landbruk  
 
Dette dokumentet er elektronisk godkjent og har difor ingen signatur. 
 
  
 
 

Kopi til: 
Trond Morten Marøy Hella 5936 MANGER 
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Kopi til: 
Kirsti Gjetle Floen Haugland 5937 BØVÅGEN 
Finn Frantzen Mangersnesvegen 

111 
5936 MANGER 

Bjørnar Dalseng Soltveit 5939 SLETTA 
 
 

Mottakarar:    
Christel Villanger Håland Kvistevegen 193 5936 MANGER 
Edgar Grindheim Rossnesvegen 144 5937 BØVÅGEN 
Ingvill Taule Sjoleitet 9 5938 SÆBØVÅGEN 
Andrè Michelsen Radøyvegen 3031 5939 SLETTA 
Lilletveit,  Atle Listveitvegen 202  BØVÅGEN 
Oddvar Stang Valdersnesvegen 5939 SLETTA 
 
 


